

第二十二部分 企业调查

一、简要说明

1.本章资料主要包括各行业企业景气调查指数和企业家信心指数等，由西安市统计局社会经济调查中心提供。

2.本章资料调查范围：包括规模以上工业、资质内建筑业、限额以上批发和零售业、限额以上住宿和餐饮业、房地产开发业和规模以上服务业。

3.调查方法：采用非全面调查的方法进行统计。

二、主要指标

| | |
|---------------|-------|
| 企业景气指数（第四季度） | 110.4 |
| 企业家信心指数（第四季度） | 112.7 |

22 ENTERPRISES INVESTIGATION

I. Brief Introduction

1. Data in this chapter consists prosperity survey indices of various industries and Entrepreneur Expectation Indicator, provided by Socio Economic Investigation Center of the Xi'an Bureau of Statistics.

2. The field of investigation and statistics range. The data in this chapter consists of industrial enterprises above designated size, construction enterprises which possess qualification grades, wholesalertrades and retail trades enterprises above designated size, hotels and catering services enterprises above designated size, real estate industry and services above designated size.

3. Methodology on survey. The survey is conducted by non-overall investigation.

II. Major Indicators

| | |
|---|-------|
| Business Climate Index (Fourth Quarter) | 110.4 |
| Entrepreneur Expectation Indicator (Fourth Quarter) | 112.7 |